

31 October/Octobre 2022



# Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## **Kiwanis Club Growth Incentive Program** **Programme incitatif pour la croissance des clubs Kiwanis**

The Kiwanis Foundation of Canada announces that, to support growth in Canadian Kiwanis clubs, they will continue the “Kiwanis Club Growth Incentive Program”, introduced in 2021-2022. The Foundation will offer this financial incentive to existing Kiwanis Clubs in Canada to recruit “New Members.” This is a time sensitive program and is exclusive to Kiwanis Clubs in Canada. (PNW, WC & EC&C).

The Club incentive program will reimburse clubs C\$100.00 for each “New Member” they add to their roster between October 1, 2022 and March 31, 2023. The following conditions apply:

1. This is an incentive for existing Kiwanis clubs only, not new club openings or SLP programs. The new members must be classified as full dues paying members.
2. The club must be an annual dues contributor, of \$15.00 per member, to the Kiwanis Foundation

Afin de les encourager, la Fondation canadienne du Kiwanis annonce que, pour soutenir la croissance du membership dans les clubs Kiwanis canadiens, le “Programme pour stimuler la croissance du membership” instauré en 2021-2022 sera maintenu. La Fondation offrira cet incitatif financier aux clubs canadiens existants pour qu’ils recrutent des “Nouveaux membres”. Il s’agit d’un programme ponctuel unique qui est exclusif aux clubs Kiwanis canadiens (PNW, WC & EC&C).

Cet incitatif pour les clubs consiste en un remboursement de 100 \$ pour chaque “Nouveau membre” qu’ils ajouteront à leur liste de membres entre le 1er octobre 2022 et le 31 mars 2023. Les conditions suivantes s’appliquent:

1. C’est un incitatif offert aux clubs Kiwanis canadiens existants seulement, à l’exception d’Ouverture de nouveaux clubs Kiwanis et de ceux des programmes SLP. Les nouveaux membres

(15 membres)” *Cliquez ici pour plus d’informations.*

---

**Kids Need Kiwanis**  
**Les Enfants ont Besoin de Kiwanis**

---

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:unsubscribe@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!